
Interpellation 
Till:  Ordförande Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden

Inga luncher i Fårösund? 
Försvarsmaktens återkomst till Fårösund kommer med möjligheter och utmaningar. En av utmaningarna 
verkar vara att den matsal som nyttjats av folkhögskolans elever inom en snar framtid förklarligt nog 
kommer att ligga bakom stängsel. Försvarsmaktens uppgift är inte att förse allmänheten, eller studerande 
vid Fårösunds folkhögskola, med måltider. 

Vilken plan som finns för att tillhandahålla matsal till folkhögskolans elever är för oss och många andra 
okänt.

Därför frågar jag GVNs ordförande: 
1. Finns det någon plan för matsal eller bespisning för folkhögskolan i Fårösund? 
2. Vad finns för möjligheter för samverkan mellan Region Gotland och Försvarsmakten? 

Frans Brozén  


